
From: ludmila jivkova 
Sent: Sunday, December 15, 2024 4:39 PM 
To: m.barakova@sofia.bg 
Subject: Провеждане на обществена консултация по Доклад с рег.№СОА24-ВК66-
10055/14.11.2024г. относно приемане на Наредбата за определяне и администриране на местни 
такси и цени на услуги , предостаняни от СО, приета с Решение № 894 по Протокол № 93 от 
23.11.2006г 
 

Уважаеми Госпожи и Господа, 

Споделям изложеното  предложение от страна на ръководство на ОП "Зоогическа градина 

- София"! 

Посещавам Зоогическа градина -София редовно,  със  семейството си от 2011г . Първите 2 

години - по 2 пъти дневно всеки ден!!!След което ,събота и неделя,както и всеки следобяд 

през лятната ваканция на децата .През учебната година за жалост няма възможност за 

често посещение освен през събота и неделя. Това е любимото място на моя син,които от 

малък иска да стане ветеринарен лекар! Зоогическа градина - София е прекрасна , с 

чудесен персонал !!! Единственото нещо ,което не е променяно от 2012 г е актуализация на 

цените ! Според мен е недупостимо във всичките тези години  и в днешно време да 

съществуват подобни ниски цени ! Зоогическа градина - София,се нуждае от тази 

актуализация на цените,която аз подкрепям в цялостното и изложение! 

Искрено се надявам да вземете правилното решение! 

С уважение : Людмила Николова  
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